
� els xics xerren

1) Creus que els Xics s'han
vuit?

colla deconsolidat com a

1 . Jo crec que sí, ¿no? Jo tampoc no hi
entenc massa. Veig la gent molt
il.lusionada, i quan hi ha il.lusió
i ganes, tot es pot aconseguir. Quan
veus la gent plorant, abraçant-se
quan es fa un castell important...
Penso que hi ha un gran esperit de
colla.

2. Òstia! El cap de colla dels meus

somnis? És difícil. La veritat és

que no m'ho havia plantejat mai. Si
a més de saber el que està fent a

sobre és guapo, simpàtic... no ho
sé ... en plan un sex símbol d'aquests
que ens alegri la vista a les que
estem fent pinya. El que passa és

que també pot ser perillós, perquè
si les que estan fent una torre a un

pilar es distreuen ...

ANTONIO MÉRIDA
(pinya; xic des de fa 3 anys)

MARTA ROSQUElLAS
(crossa; xic des de fa 3

mesos)

RICARD RABERT
(xic des de fa 1 any;
pinya)

1 . Penso que sí. Perquè el quatre de
vuit es va fer la temporada passada,
ja el tenim ben fet, tenim el tres

de vuit... Jo no hi entenc gaire
de tècnica, però crec que el pròxim
és la torre de vuit.

2. Dels meus somnis? De veritat és

que jo mai no he somiat amb caps
de colla de cap sexe! Mai no hi he
somiat i no m'ho puc imaginar. Si

algun dia ho somio ja ho explicaré.

1. A veure... Home el tres de vuit
l'hem fet, el pilar de sis, el quatre
de vuit... doncs jo penso que sí.
Però si no ve més gent als assajos
serà impossible aconseguir la torre

de vuit. És a dir, estem en vies de
consolidació, però falta gent.

2. El cap de colla dels meus somnis?
Que hauria de ser una dona, segur.
Que tingés mala llet, però tampoc
sense passar-se; que fes pencar a

la gent. I que després dels assajos
fes més pica-pica; és a dir després
de cada assaig un pica-pica per
recuperar forces.

1. Sí. Jo crec que sí. A veure, hem
fet uns quants tres de vuit i també
els quatre de vuit... Per ser colla
de vuit és això com a mínim. Home,
la colla quan hi ha actuació la

veig molt gran i en canvi als assajos
em quedo deprimit. Necessitaríem que
la gent assistís als assajos. Si no

fos per la poca gent fins i tot

potser hauríem fet un nou i tot!
2. Apa, quina pregunta m'has fet!

Doncs... seria molt popular tenir
el Sergi (el rosset petit) com a

cap de colla. Mira la quantitat de
fotos que li han fet. Li agraden
molt els castells, perquè quan en

fem un se'l mira. Si ell fos cap de
colla faria fins i tot el tres de
deu, mentre no fos ell qui pugés.

MARTABARBACHANO
(pinya;xic des de fa 3 mesos)

ÒSCARMORA
(pinya; xic des dels
de la colla)

DIEGO SÀNCHEZ
(aixecador; xic des de
fa un any)

1 . Suposo que sí; ¿no? El que passa és

que el més important és comfirmar-ho
l'any que ve fent el tres, el

quatre... i el pilar. És que fa cosa

dir que som colla de vuit. El que fa
por és l'any que ve, perquè amb el
tres podem tenir problemes. Suposo
que si vas mirant les torres i el

quatre, ja podem dir que sí que està
consolidada com a colla de vuit.

2 . Com a membre del sector radical el
cap de colla ideal seria, ¡jo que

inicis sé!, seria una persona que no hi

entengués, sempre a saco, una persona
que després de fer tres cops el pilar
de sis i caure ho tornés a intentar.
Però em sembla que el que tenim ja
està bé. (Li haig de fer una mica la

p i Iota).

1 . Sí. Perquè els Xics de Granollers
som els millors. Hem descarregat
el tres de vuit, fem la torre de
set més ben feta i el quatre de
vuit també.

2. Doncs ... un nen gran. Gran com els

caps de canalla. Divertit, seriós
i molt tranquil.
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